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 Side 1 af 2  

1) Orientering ved elevrådet.  

a) Andreas orienterede om elevrådets arbejde med planlægning af skolefesten, samt 

prioriteringen af hvordan elevrådets økonomiske pulje anvendes næste år.  

2) Referat fra Skoleudviklingssamtalen (SUS). 

a) PR fortalte om baggrunden for Skoleudviklingssamtalen og gennemgik og 

uddybede referatet.  

b) Henrik foreslog at bestyrelsen måske kunne spille en rolle i forhold til at hjælpe nye 

lærere i gang med den til tider svære start.  

c) Palle foreslog at bygge formandens beretning op over referatet fra SUS.  

3) Høring vedrørende ferieplan 2011-2012. 

a) Ingen kommentarer.  

4) Opbevaring af værdigenstande i idræt. 

a) PR beskrev problematikken omkring de dyre telefoner mv. som skolen har ansvaret 

for ved opbevaring og det erstatningsansvar, der følger med.  

b) Problematikken blev drøftet. Ledelsen vil undersøge, hvordan andre skoler 

håndterer problematikken, og drøfte det i relevante fora. Emnet drøftes på et senere 

bestyrelsesmøde når der er flere informationer om emnet.  

c) Det er bestyrelsens holdning, at hverken lærere eller skolen skal stå med ansvaret 

for medbragte værdigenstande, heller ikke i idræts- og svømmeundervisningen. 

Dette skal kommunikeres ud til både personale og forældrene.  

d) Der kan derfor ikke fra skolens side stilles krav om at elever medbringer fx bærbare 

computere i undervisningen.  

5) SFO åbningstid kommende skoleår. 

a) PR orienterede om SFO’ens forslag.  

6) Referat af budgetorienteringsmøde for ledelser, skolebestyrelser og MED-udvalg. 

a) PR orienterede om punkterne og konklusionerne fra mødet herunder 

ansættelsesstop, fastfrysning af overskud, centralisering af midler til indvendig 

vedligeholdelse og fokus på anvendelsen af anlægsmidler frem for driftsmidler. 

7) Nyt fra skolen. 

a) TS orienterede om fremgangen og udfordringerne ved implementeringen af 

Forældreintra. 
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 Side 2 af 2  

b) PR fortalte om trafikmøde mellem kommunens tekniske forvaltning, Houlkærskolen 

og Overlund Skole. Der opfordres til, at bestyrelsen udarbejder et princip om 

skolens trafikpolitik. En oplagt opgave til den nye bestyrelse.  

c) MS fortalte om en dejlig lejrskole til Venø for 4. årgang. 

d) Biblioteket er ved at rydde op og forventer at lave et bogudsalg. 

e) AD fortalte om planlægningen af kommende 8. årgangs lejrskole. 

8) Meddelelser 

a) Kursus for de nye skolebestyrelser lørdag d. 2. oktober 2010 kl. 08.45 – 15.30. 

9) Evt. 

a) Der blev spurgt til resultaterne af afgangsprøverne og elevernes videre forløb ud i 

ungdomsuddannelserne. 

b) Der er dimission d. 23. juni kl. 19.00 i Overlund Hallen. 

                                                          
 
 
   

Referent: Thomas Smidt 
 


